

## WARRANTY CERTIFICATE

### IMPORTANT: Please read before use

Congratulations on your purchase of the megasmile® Sonic Black Whitening II Toothbrush. **Please read these important guidelines carefully. Failure to comply with the following rules will void the warranty:**

#### IMPORTANT RULES OF USAGE OF THIS PRODUCT:

1. Do NOT immerse the toothbrush handle under water and do not leave the handle on wet surfaces. Dry the toothbrush handle off with a soft cloth after brushing. Excess humidity will cause permanent damage.
2. Do NOT twist the brush head on the handle.
3. Pull the brush head STRAIGHT off the handle when replacing to avoid damage to the motor.
4. Do NOT open the body housing or have it repaired by unauthorized services
5. Do NOT keep the toothbrush handle on the charger base all the time. Charge the toothbrush only when the charge-level is low, to maximise battery life.
6. Please read the instruction manual for further information on the product and the warranty.

#### WARRANTY

megasmile® guarantees its products for 2 (two) years after the date of purchase.

#### THE WARRANTY DOES NOT COVER:

1. Defects due to inappropriate use (including but not limited to the Rules of Usage above)
2. Regular wearing off or handling, especially of the exchangeable brush and the battery but also flaws that insignificantly affect value or functionality of the device

---

## GARANTIEZERTIFIKAT

### WICHTIG: Bitte vor Gebrauch aufmerksam durchlesen

Herzlichen Glückwunsch zum Kauf der megasmile® Sonic Black Whitening II Toothbrush. **Bitte lesen Sie diese Richtlinien vor dem Gebrauch aufmerksam durch. Bei Nichteinhaltung folgender Regeln erlischt der Garantieanspruch:**

#### WICHTIGE REGELN ZUR VERWENDUNG DIESES PRODUKTES:

1. Tauchen Sie den Zahnbürsten-Griff NICHT in Wasser und lassen Sie ihn NICHT auf nassen Oberflächen stehen. Trocknen Sie die Zahnbürste nach dem Zähneputzen mit einem weichen Tuch ab. Übermäßige Feuchtigkeit kann zu dauerhaften Schäden am Gerät führen.
2. Um den Bürstenkopf auszutauschen, ziehen Sie den Bürstenkopf gerade vom Griff, OHNE zu drehen.
3. Ein Verdrehen der Achse beim Abziehen des Bürstenkopfes kann den Motor beschädigen.
4. Öffnen Sie das Gerät NICHT und lassen Sie es NICHT von einer unbefugten Person reparieren.
5. Lassen Sie die Zahnbürste NICHT auf der an den Strom angeschlossenen Ladestation stehen, wenn diese nicht aufgeladen werden muss. Um eine maximale Akku-Lebensdauer zu garantieren, sollte die Zahnbürste nur geladen werden, wenn der Akku-Ladestand niedrig ist.
6. Für weitere Informationen zum Produkt und der Garantie lesen Sie bitte die Bedienungsanleitung.

#### GARANTIE

megasmile® gewährt eine 2-jährige Garantie ab Kaufdatum.

#### FOLGENDES WIRD VON DER GARANTIE NICHT GEDECKT:

1. Mängel infolge unsachgemässer Benutzung (inklusive, aber nicht beschränkt auf die obigen Gebrauchsregeln)
2. Normale Abnutzung, insbesondere in Bezug auf die Ersatzbürstenköpfe und die Batterie, aber auch Mängel, die den Wert oder die Funktionalität des Gerätes nur unwesentlich beeinträchtigen.

# WARRANTY RETURN FORM

In case of defect, please

1. Fill out the info below and describe the reason for your return.
2. Include this form and your purchase receipt (or a copy of it) in the item's box.
3. Send only the defect part (not the entire product). Please properly box it and send to: (see below)

# RÜCKSENDEFORMULAR

Bei einem Defekt:

1. Füllen Sie das Formular unten vollständig aus und beschreiben Sie den Defekt.
2. Fügen Sie das Formular und den Kaufnachweis (Kopie oder Original) dem defekten Teil bei.
3. Senden Sie nur das defekte Teil (nicht das ganze Produkt) mit diesem Formular und dem Kaufnachweis ordentlich verpackt an:

**Germany, Austria /  
 Deutschland, Österreich**  
 de-elg GmbH  
 megasmile Service Center  
 Industriestraße 4,  
 DE-76297 Stutensee  
 Tel: +49 (0)72491352

**Switzerland / Schweiz**  
 My Trade Schweiz GmbH  
 megasmile Service Center  
 Betpurstrasse 14 CH-8910  
 Affoltern am Albis  
 Tel: +41 (0) 44 419 20 20

**All others countries  
 (worldwide)**  
 Please send an e-mail to  
 inquire the address of the  
 closest megasmile Service  
 Center near you:  
 sonic@scanderra.com

Name .....  
 Address / Adresse .....  
 ZIP, City / PLZ, Stadt .....  
 Country / Land .....  
 E-mail ..... Phone / Tel.....

Please describe  
 the defect /  
 Bitte beschreiben Sie  
 den Defekt

Date / Datum ..... Signature / Unterschrift.....